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Rada Gminy Biała Podlaska 
Radni-Sesja 

Protokół 

XII sesja Rady Gminy Biała Podlaska w dniu 2025-04-01 
Miejsce posiedzenia: zespół dworsko-parkowy w Grabanowie z siedzibą w Wilczynie 
Obrady rozpoczęto 2025-04-01 o godzinie 10:00, a zakończono o godzinie 11:17 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Jarosław Abramowski 
2. Dariusz Gromadzki 
3. Maciej Hawryluk 
4. Bartłomiej Koszołko 
5. Ilona Łupawka 
6. Marcin Onisiewicz 
7. Justyna Paszkiewicz 
8. Marta Piotrowska 
9. Dariusz Plażuk 
10. Mieczysław Popławski 
11. Marek Sawczuk 
12. Dawid Skraburski 
13. Tomasz Stępniewski 
14. Tomasz Wołowik 
15. Tomasz Zazula 
 
 Oraz: 

1. Konrad Gąsiorowski – Wójt Gminy Biała Podlaska 
2. Adam Platewicz – Zastępca Wójta Gminy Biała Podlaska 
3. Mariusz Trzeciak – Sekretarz Gminy 
4. Agata Olichwirowicz – Skarbnik Gminy 
5. Marlena Makaruk – Kierownik GOPS 
6. Janusz Hodun – Prezes GZK 
7. Arkadiusz Drąg – kierownik ref. Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
8. Katarzyna Strycharz – kierownik referatu Inwestycji i Drogownictwa 
9. Czesław Pikacz – radny powiatowy 
10. Radca prawny 
11. Media lokalne 

 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
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Przewodniczący Rady Gminy – pan Maciej Hawryluk otworzył XII sesję Rady Gminy Biała Podlaska IX 
kadencji, przywitał radnych, Wójta Gminy wraz z kierownictwem oraz gości przybyłych na sesję. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący zauważył, że radni mają proponowany porządek obrad na urządzeniach. Zapytał czy ktoś 
chce złożyć wniosek o zmianę porządku obrad. Wobec braku uwag przeszedł do głosowania nad 
porządkiem obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji został wyłożony do wglądu w biurze rady oraz 
opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Biała Podlaska. Dodał, że nie wpłynęły 
żadne uwagi i wnioski, w związku z czym poddał go pod głosowanie w przedstawionym brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

4. Informacja o sposobie załatwienia interpelacji radnych. 

Wobec braku interpelacji Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

5. Informacja z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami. 

Wójt Gminy przedstawił informację z działalności jednostek organizacyjnych gminy oraz poszczególnych 
referatów, wymienił najważniejsze wydarzenia z życia gminy, omówił spotkania i uroczystości, w których 
uczestniczył reprezentując urząd i mieszkańców.  

6. Informacja z działalności Przewodniczącego Rady Gminy w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o udziale w wydarzeniach gminnych. Odniósł się do organizacji 
Gminnego Dnia Kobiet, pogratulował organizatorom wydarzenia i aktorom. Poinformował m.in. o 
spotkaniach dotyczących inwestycji gminnych i przekazania samochodu strażackiego dla OSP Dokudów.  

Przewodniczący przekazał dalsze prowadzenie obrad swojemu zastępcy, panu Dariuszowi Gromadzkiemu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Punktów Przedszkolnych w Szkołach Podstawowych: w Ciciborze 
Dużym, w Grabanowie, w Hrudzie, w Ortelu Książęcym Drugim, w Sitniku, w Sławacinku Starym, w 
Styrzyńcu, w Sworach, w Woskrzenicach Dużych prowadzonych przez Gminę Biała Podlaska. 

Projekt uchwały zreferowała pani Monika Parchomiuk. Przypomniała, że rada gminy podjęła w grudniu 
uchwałę o zamiarze likwidacji punktów przedszkolnych, która upoważniła Wójta Gminy do dalszego 
postępowania przewidzianego w art. 89 ustawy - Prawo oświatowe. Dodała, że informacja o zamiarze 
likwidacji punktów przedszkolnych została skutecznie doręczona, w ustawowym terminie Lubelskiem 
Kuratorowi Oświaty, wszystkim rodzicom dzieci uczęszczającym do Punktów Przedszkolnych przy gminnych 
szkołach podstawowych, związkom zawodowym, dyrektorom szkół podstawowych oraz pracownikom 
punktów przedszkolnych, a Lubelski Kurator Oświaty postanowieniem z dnia 3 marca 2025 r. wydał 
pozytywne opinie w sprawie zamiaru likwidacji Punktów Przedszkolnych z dniem 31 sierpnia 2025r. 
Zapewniła, że likwidacja punktów przedszkolnych nie zmienia dostępności wychowania przedszkolnego, 
uporządkuje jedynie strukturę organizacyjną placówek oświatowych wychowania przedszkolnego oraz 
kwesƟe formalno-prawne, a proces likwidacji będzie jedynie procesem formalnym.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Punktów Przedszkolnych w Szkołach Podstawowych: w Ciciborze 
Dużym, w Grabanowie, w Hrudzie, w Ortelu Książęcym Drugim, w Sitniku, w Sławacinku Starym, w 
Styrzyńcu, w Sworach, w Woskrzenicach Dużych prowadzonych przez Gminę Biała Podlaska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Biała Podlaska. 

Projekt uchwały przedstawił pan Arkadiusz Drąg. Zaznaczył, że chodzi o 4 działki w obrębie ewidencyjnym 
Sitnik. Dodał, że działki te w mpzp przeznaczone są pod zabudowę mieszkaniową i zostaną przekazane do 
zbycia w drodze przetargu nieograniczonego. 

Radny Bartłomiej Koszołko zauważył, że działki te są użytkowane rolniczo, a użytkujący je rolnik wystąpił z 
wnioskiem o ich wykupienie od gminy. Dodał, że działki te są użytkowane „na dziko” i gmina nie ma z tego 
tytułu przychodów, poprosił o podjęcie uchwały w celu uporządkowania sytuacji. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Biała Podlaska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Justyna 
Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek Sawczuk, Dawid Skraburski, 
Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marcin Onisiewicz 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobów Gminy Biała 
Podlaska. 

Projekt uchwały przedstawił pan Arkadiusz Drąg. Zaznaczył, że Wojewoda Lubelski przekazał do zasobów 
gminy działkę sąsiadującą z działką będącą przedmiotem uchwały, a mieszkańcy Woskrzenic Małych 
zwrócili się z wnioskiem o zakup działki pod budowę placu zabaw i boiska. Dodał, że nabycie stworzy 
większe możliwości zagospodarowania dla obu działek. Zaznaczył, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

Radna Justyna Paszkiewicz poprosiła o przyjęcie uchwały, aby można było utworzyć teren rekreacyjny dla 
mieszkańców sołectwa. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobów Gminy Biała 
Podlaska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Rakowiska 
położonej w gm. Biała Podlaska. 

Projekt uchwały omówił pana Arkadiusz Drąg. Zgłosił autopoprawkę wynikłą po konsultacjach z radcą 
prawnym. Poprosił o wykreślenie z podstawy prawnej projektu uchwały art. odwołującego się do ustawy o 
ogłaszaniu aktów normatywnych. Dodał, że chodzi o przedłużenie już istniejących ulic w Rakowiskach, 
scharakteryzował zmiany wynikające ze scalenia. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Rakowiska 
położonej w gm. Biała Podlaska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

Projekt uchwały omówił radny Marek Sawczuk – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
Przedstawił stanowisko Komisji, w którym zaznaczono, że wpłynęła petycja w obronie konstytucyjnej 
zasady niezawisłości i niezależności sędziów polskich, a te zagadnienia nie mieszczą się w zakresie zadań i 
kompetencji adresata, a JST nie może podejmować rozstrzygnięcia, które nie służą realizacji zadań 
własnych. Dodał, że zgodnie z właściwością określoną w Konstytucji zadanie związane z nominacją sędziów 
oraz uchwalanie regulacji ustrojowych sądownictwa jest przypisane do właściwości rzeczowej Prezydenta 
RP oraz parlamentu. W związku z powyższym, Komisja postanowiła o przekazaniu petycji zgodnie z 
właściwością do rozpatrzenia przez organ posiadający kompetencje, czyli do Sejmu RP. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Jarosław Abramowski, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin Onisiewicz, Justyna 
Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek Sawczuk, Dawid Skraburski, 
Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (1) 
Dariusz Gromadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Bialskiemu. 
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Projekt uchwały omówił Wójt Gminy – pan Konrad Gąsiorowski. Zaznaczył, że inwestycja polegająca na 
budowie drogi w Czosnówce została już wykonana, ale w związku z dodatkowymi pracami zachodzi 
konieczność zwiększenia środków dla powiatu o 109.406,73 zł. Złożył podziękowania Staroście Bialskiemu 
na ręce radnego powiatowego Czesława Pikacza. 

Radny Jarosław Abramowski pochwalił inwestycje, zapytał czy mieszkańcy Czosnówki mogą liczyć na 
budowę oświetlenia tej ulicy. 

Wójt Gminy odpowiedział, że temat jest trochę zadawniony, bo projekt powinien być wykonany wcześniej 
i zrealizowany z budową nawierzchni. Dodał, że trwają rozmowy z projektantami w sprawie wyboru 
odpowiedniej technologii do wybudowania oświetlenia ulicznego, więc radny może przekazać 
mieszkańcom, że niedługo oświetlenie zostanie wybudowane. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bialskiemu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bialskiemu. 

Projekt uchwały omówił Wójt Gminy. Zaznaczył, że jest to owoc spotkania z Dyrektorem Zarządu Dróg 
Powiatowych. Dodał, że w budżecie gminy są zabezpieczone środki na remont drogi w Perkowicach, a 
kolejnym krokiem jest podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej Powiatowi Bialskiemu.  

Przewodniczący Rady Gminy – pan Maciej Hawryluk przypomniał, że już na etapie konstruowania budżetu 
na 2025 r. była podjęta decyzja o przeznaczeniu środków na remont drogi w Perkowicach.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bialskiemu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Lubelskiemu. 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy. Przypomniał, ze podobną uchwałę rada gminy podejmowała na 
poprzedniej sesji. Dodał, że Zarząd Dróg Wojewódzkich zwrócił uwagę, że uchwała nie zawierała wprost 
nazwy i lokalizacji zadania z określeniem numeru drogi wojewódzkiej oraz kilometrażu. W związku z 
powyższym nie jest możliwe podpisanie umowy o udzielenie pomocy rzeczowej Województwu 
Lubelskiemu obejmującej opracowanie dokumentacji technicznej drogi dla rowerów i zachodzi konieczność 
podjęcia kolejnej uchwały z dokładną nazwą zgodnie z ich wytycznymi. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Lubelskiemu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Biała Podlaska na 2025 rok. 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy – pani Agata Olichwirowicz. Poinformowała, że główne zmiany 
budżetu spowodowane są podjęciem uchwał w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Bialskiemu. Dodała, że reszta zmian są to zmiany typowo techniczne związane z funkcjonowaniem budżetu. 
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Poprosiła o dodatkowe zabezpieczenie środków w związku z zawiadomieniem z Lubelskiego Urzędu 
Wojewódzkiego w Lublinie – zwiększenie planu o 4.400,00 zł na prace remontowe lub bieżące utrzymanie 
obiektów grobownictwa wojennego.  

Zastępca Przewodniczącego - radny Dariusz Gromadzki – jako Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
Gminy zaznaczył, że komisja jednogłośnie zaakceptowała zmiany budżetu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Biała Podlaska na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Projekt uchwały omówiła również Skarbnik Gminy. Poprosiła o wprowadzenie autopoprawki porządkującej 
kwoty dochodów i wydatków budżetu oraz aktualizację kwoty w zadaniu pomoc dla Powiatu Bialskiego 
(budowa drogi w Czosnówce), akceptację pozostałych zmian wynikających ze zmian budżetowych oraz 
wprowadzenie kwoty 4.400,00 zł zgodnie z dotacją od Wojewody Lubelskiego. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Jarosław Abramowski, Dariusz Gromadzki, Maciej Hawryluk, Bartłomiej Koszołko, Ilona Łupawka, Marcin 
Onisiewicz, Justyna Paszkiewicz, Marta Piotrowska, Dariusz Plażuk, Mieczysław Popławski, Marek 
Sawczuk, Dawid Skraburski, Tomasz Stępniewski, Tomasz Wołowik, Tomasz Zazula 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

17. Wolne wnioski i zapytania. 

Radny Powiatu Bialskiego Czesław Pikacz poinformował zebranych o realizowanych i planowanych do 
realizacji inwestycjach powiatowych na terenie Gminy Biała Podlaska. Omówił też dotacje przekazywane 
Gminie Biała Podlaska. Pogratulował młodzieżowym drużynom pożarniczym z terenu gminy, które 
promowały z sukcesem powiat na zawodach wojewódzkich. 

Radna Marta Piotrowska zapytała o postępy jeśli chodzi o budowę ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze 
powiatowej w Ciciborze Małym, na co składała wniosek. 

Pan Czesław Pikacz – radny powiatowy poinformował, że inwestycja ta nie będzie realizowana w tym roku, 
odłożona jest na rok przyszły. 

Radny Marek Sawczuk zapytał o remont drogi na zakręcie w Husince. 

Pan Czesław Pikacz poinformował, że w tym roku ten odcinek będzie wyremontowany. 

18. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Gminy podziękował 
wszystkim za udział i zamknął obrady XII sesji IX kadencji Rady Gminy Biała Podlaska. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Gminy Biała Podlaska 

Przygotowała: Maja Fila 


